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    BRM.0012.4.4.2014 
 

Protokół nr 46/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 25 marca 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9
00

, zakończyło się o godz.10
00

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu wg załączonych 

list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Maciej Szota, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sposoby i skuteczność windykacji przeprowadzonych przez Wydział 

Budżetowo – Finansowy Urzędu Miasta w 2013 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

      3.  Sprawy bieżące 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za – 3). Radny Henryk Procek 
 

Ad. 1. 

Alicja Zimmer – Kierownik Referatu Budżetowo - Finansowego 

Przedstawiła informacje o sposobach i skuteczności windykacji przeprowadzonych 

przez Wydział Budżetowo – Finansowy Urzędu Miasta w 2013 r. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy są pytania?  

 

Henryk Procek –   Członek Komisji 

Pytanie dotyczy szkoły. 

 

Alicja Zimmer – Kierownik Referatu Budżetowo - Finansowego 

Ściągalność jest niska. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy od osób prawnych łatwiej jest ściągnąć należności? 
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Alicja Zimmer – Kierownik Referatu Budżetowo – Finansowego 

Przedsiębiorstwa mają osobowość prawną. Z reguły firmy pilnują terminów. 

Opóźnienia są niewielkie. Staramy się szybko reagować. Łatwiej skontaktować się 

z firmą niż  osobą fizyczną. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy sytuacja pogorszyła się jeżeli chodzi o firmy? 

 

Alicja Zimmer – Kierownik Referatu Budżetowo – Finansowego 

Wydaje się, że tak. Kiedyś nie było problemu, teraz opóźnienia się zdarzają. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania? Nie ma.  

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym  przyjęciem materiału?  

             jednogłośnie   (4 radnych za). 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiał. 

 

Ad. 2. 

 

Szymon Kosmalski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  

Pan Kierownik Szymon  Kosmalski przedstawił  projekt uchwały  w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt domowych na terenie Miasta Inowrocławia na 2014 r.  

 

 Przedstawiony projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

 Czy są pytania? Nie ma. Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  

 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Gabriela Tuszyńska – Kierownik Referatu Spraw Społecznych 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za 2013 rok wraz z wykazem potrzeb na rok 2014. 

 

Przedstawiony projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokółu. 
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania? Nie ma. 

 

Jerzy Stachowiak–   Członek Komisji 

Czy są wyższe kwoty dodatków? 

 

Gabriela Tuszyńska – Kierownik Referatu Spraw Społecznych 

Tak. W dodatkach mieszkaniowych. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  

 

 jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Gabriela Tuszyńska – Kierownik Referatu Spraw Społecznych 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków                 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania" na lata 2014-2020. 

 

Przedstawiony projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

 

Henryk Procek –   Członek Komisji 

Czy dużo dzieci dostaje tę pomoc w szkole? 

 

Gabriela Tuszyńska – Kierownik Referatu Spraw Społecznych 

Tak, selekcji dokonuje MOPS. Prezydent podpisze umowę z Wojewodą na 

współfinansowanie pomocy. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  

          

  jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały  zmieniającej uchwałę  w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014. 
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Przedstawiony projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

 

Henryk Procek –   Członek Komisji 

Z czego wynika subwencja? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

 Z  podwyższonych standardów. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

W rozdziale IV pkt.3 – z czego wynika przesunięcie? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Dotacja szkolna i przedszkolna – przesunięcia są konieczne. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy środki wycofane przez Powiat  w jakiś sposób są uzupełnione? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Starosta pomniejszył nam środki i musieliśmy to wycofać. Dochody                            

są zmniejszone. Miasto więcej dopłaca. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

 Zwiększenie dochodów pkt 18 – czy w OSiR powstała nadwyżka? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

OSiR dostał pieniądze i miały być rozliczone w przyszłym roku. Powstała 

nadwyżka. Stąd OSiR dostanie mniej pieniędzy. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  

 jednogłośnie (4 radnych za) 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Pani Skarbnik przedstawiła II projekt uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2014-2028. 

 

Przedstawiony projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokółu. 
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów                                      

Czy wg. tabelki na stronie  16 dotyczącej 3% wskaźnika w latach 2015, 2016, 

2017, 2018  przekroczymy dopuszczalny wskaźnik zadłużenia? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Zmieniły się dochody, tabela na str.3. Na stronie 7 jest rok 2016 i pokazane, że 

Miasto nie spełni normy. Po wyłączeniach warunek jest spełniony. W tabeli na 

stronie 16 jest błąd. Trzeba skorygować pomylone wskaźniki. Miasto spełnia 

normy. Mimo, że dług jest duży to sobie z nim radzimy. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Jeżeli chodzi o liczenie zadłużenia jest korzystniejsza dla samorządu? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Mieliśmy 50% i zapas. Obsługa długu była łatwiejsza. Teraz musimy bardziej 

pilnować wskaźnika nadwyżki długu. Dlatego Miasto realizuje te zadania, których 

dofinansowanie  z Unii jest co najmniej  na poziomie 60%. Poniżej tego 

dofinansowania Miasta nie będzie stać żeby samemu udźwignąć ciężar inwestycji. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?  

          

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad. 3 
Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są inne sprawy bieżące? Nie ma. W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Maciej Szota 

 
 

Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


